
Styrelsemöte Friskis & Svettis Markaryd 2020-08-10 

Tid: 19:00 
Plats: Hunehallen Markatyd 
Närvarande: Daniel Larsson, Eva Johannesson, Marika Tagesson Nilsson, 
Therese Kronqvist, och Catharina Erlingsdotter. 

§ 1: Ordförande förklarade mötet öppnat. 

§2: Dagordningen godkändes. 

§3: Till justerare valdes Catharina. 

§4: Föregående protokoll justerades och godkändes. 

§5: Kort rapport från respektive deltagare 
Therese tar upp frågan om LOK-stödet, Daniel kolla om vi kan skicka in den 
digitalt redan nu. Annars får vi skicka in det på gamla sättet. Sista datum 25 
augusti. 
Catharina, hösten, gratis 2 veckor, extravärdar, kanske inte nödvändigt. 
Daniel, foldrarna har kommit. Information kom tidigt vilket var väldigt bra. 
Göra ny Coronainformation, Eva-Lill och Jerry fixar. 

§6: Info från ledaransvarig 

§7: Utestående punkter: 
Rekrytering av nya ledare, åtgärder på kort och längre sikt. Inget att 
rapportera. 
LOK-stöd. Uppstart av digital rapportering, Daniel och Catharina har påbörjat 
detta. Catharina skickar ut en kallelse där värdarna ska får information om hur 
man ska göra. 
Förberedelser inför hösten, något som saknas? Närvarolistor, Therese fixar. 
Vi kör lite dubbelt när det gäller LOK-stödet. 
Kylpåsarna saknas på Nibe. Annette får uppdatera sjukvårdsutrustningen, 
använder man något så måste man meddela Annette så hon kan köpa in nytt 
material. 
Tavlan på Nibe måste uppdateras. 
Tider for höstens styrelsemöte. Måndagar kl 17.30 28/9, 9/11, 7/12. 

§8: Nya punkter: 
Ev behov av ytterligare Coronaåtgärder tex alkogel vid entren, tvätt av redskap 
med alkohol vid skivstångspasset. 
Therese köper in alkogel till alla passen. Alla ska sprita sina händer innan 
passen och sedan tvättar vi av redskapen på skivstången på samma sätt som 
tidigare. Max 50 deltagare per pass, vi får hålla räkningen. 



Förfrågan om musikanläggning på Nibeji-ån Sara, Jerry har ställt in den så det 

låter bra. Nu ska man därmed inte ändra inställningarna. Frågan är om vi ska 

ta dit någon som vet lite mer ifall vi behöver köpa något nytt. Vi avvaktar. 

§9: Övriga punkter 
Terminsavslut 13 december. 
A W fredagen 2 3/ 10 och 20111 kl 17. 15 på Nibe. 

Remissmöte med kommunen om den framtida Visionen. 

Mötet är i Kommunhuset onsdagen den 19 augusti kl 17.00-19.00. 

Eftersom mötet beror framtiden frågar vi de yngre i föreningen. 

Therese skickar ut en fråga. 

§JO: Mötets avslutande. 

Nästa möte måndag den 28 september kl 17,30. 

Vid protokollet 

J~a~' , 

Catharina Er/ingsdott~ 
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